
Styrelsen ska enligt stadgarna inför årsmötet bereda inkomna 

motioner 

Styrelsens svar till  

 
Motion – Kommunikation 

Motionärer är Gunnar Borg, Jonas Yngve, Bengt Öberg. Deras förslag är att stämman tar 

ställning till graden av kommunikation inom samfälligheten och specifikt: 

1. Hur ofta uppdateringar önskas, till exempel varannan månad, kvartalsvis, eller annan 

frekvens 

2. Vad i huvudsak kommunikationen bör omfatta 

3. Om uppdatering bäst sker via mejl, post, anslagstavla eller lämplig blandning därav 

4. Andra aspekter av relevans för att främja bästa möjliga kommunikation 

 

Styrelsen har behandlat motionen, vi har följande kommentarer samt förslag till stämmans 

beslut: 

Styrelsen delar motionärernas uppfattning att kommunikationen är viktig för medlemmarna.  

Föreningen håller årsmöte/stämma en gång per år, kallelser mm enligt stadgarna. Till denna 

redovisas förslag från styrelsen som underlag för medlemmarnas beslut. Ibland 

kommunicerar medlemmarna genom motioner att behandlas på stämman. 

Styrelsen har enligt stadgarna att se till att andra meddelanden kommer till medlemmarnas 

kännedom genom brev och/eller epost alternativt när så är lämpligt anslag på föreningens 

anslagstavlor och föreningens hemsida. 

Styrelsen gör just nu en genomgång av hemsidan så att den ska bli så tillgänglig som möjligt. 

Kontaktuppgifter finns där till bl a styrelsen, vi välkomnar direkt kommunikation. Styrelsen 

ska uppmärksamma kommunikation med medlemmarna samt även händelser som kräver 

att alla medlemmar får kännedom samt möjlighet kommunicera, då enligt stadgarna. 

Styrelsen anser att kommunikationen ska ske snarast vid behov. 

Styrelsen föreslår stämman besluta: 

1. Att anse motionen besvarad 

2. Att kommunikation sker snarast vid behov 

3. Att kommunikationen sker enligt stadgarna 

 

 

 

 


